
 

 

                                          EELARVEKOMISJON 

       Koosoleku protokoll 

 

 

Jõgeva Vallavalitsuse saal, Suur tn 5                15. november 2018 nr 14 

Koosolek algas kell 15.00, lõppes kell 16.30. 

 

Koosolekul osales 8 komisjoni liiget: Andres Kittus, Aivar Kokk, Enn Kurg, Raivo Meitus, Ülvi 

Nool-Kõre, Peep Põdder, Terje Rudissaar, Ain Viik. 

Aivar Kokk saabus koosolekule kell 15.08 neljanda päevakorrapunkti arutelu ajal. 

Ülvi Nool-Kõre lahkus koosolekult kell 16.16. enne muudatusettepanekute hääletamist. 

 

Kutsutud osalejad: vallavanem Aare Olgo, abivallavanem Viktor Svjatõšev, vallavalitsuse liige 

Urmas Astel, sotsiaalosakonna juhataja Aime Meltsas, vallasekretär Egle Lääne, finantsjuht Kaja 

Ferschel-Pärn, peamaakorraldaja Ülle Soodla, volikogu kantselei juhataja Maire Kasvandik.  

 

Koosolekut juhatas komisjoni esimees Peep Põdder. 

Protokollis volikogu kantselei juhataja Maire Kasvandik. 

 

Kinnitati päevakord (poolt 7): 

1. Jõgeva vallavolikogu otsuse eelnõu „Loa andmine vallavara võõrandamiseks 

otsustuskorras“. 

2. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Maamaksumäära kehtestamine“. 

3. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Maamaksust täiendava vabastamise ulatus ja kord“. 

4. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Sotsiaalhoolekandelise abi andmise kord Jõgeva 

vallas“. 

5. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Jõgeva valla 2018. aasta 3. lisaeelarve“. 

6. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Jõgeva valla eelarvestrateegia aastateks 2018-2022“.  

7. Mitmesugust, informatsioonid. 

 

 

1. Jõgeva vallavolikogu otsuse eelnõu „Loa andmine vallavara võõrandamiseks 

otsustuskorras“. 

Ettekandja: vallavalitsuse liige Urmas Astel. 

 

Otsusele on seatud juurdepääsupiirang kuni 31.10.2093 AvTS § 35 lg 1 p 12 alusel. 

 

O t s u s t a t i: 

1.1 esitada otsuse eelnõu volikogule. 

(poolt 7) 

 

 

2. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Maamaksumäära kehtestamine“. 

Ettekandja: peamaakorraldaja Ülle Soodla. 



 

Küsimusi esitasid: Raivo Meitus, Enn Kurg. 

 

O t s u s t a t i: 

2.1 esitada määruse eelnõu volikogule. 

(poolt 7) 

 

3. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Maamaksust täiendava vabastamise ulatus ja 

kord“. 

Ettekandja: peamaakorraldaja Ülle Soodla. 

 

Küsimuse esitas: Terje Rudissaar. 

 

O t s u s t a t i: 

3.1 esitada määruse eelnõu volikogule. 

 

 

 

4. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Sotsiaalhoolekandelise abi andmise kord 

Jõgeva vallas“. 

Ettekandja: sotsiaalosakonna juhataja Aime Meltsas. 

 

Eelarvekomisjoni 06.11.2018 koosolekul esitatud küsimuste vastused edastas sotsiaalosakond 

eelarvekomisjoni liikmetele 13.11.2018. 

 

O t s u s t a t i: 

4.1 esitada määruse eelnõu volikogule. 

 

 

 

5. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Jõgeva valla 2018. aasta 3. lisaeelarve“. 

Ettakandja: finantsjuht Kaja-Ferschel-Pärn. 

 

Päevakorrapunkti arutelu juurde kutsutud küsimusele vastama hankespetsialist Janis Käär. 

 

Küsimusi esitasid: Aivar Kokk, Terje Rudissaar, Andres Kittus. 

Sõna võtsid: Aivar Kokk, Peep Põdder, Aare Olgo, Terje Rudissaar, Raivo Meitus 

 

O t s u s t a t i: 

5.1 esitada määruse eelnõu volikogule. 

 

 

 

6. Jõgeva vallavolikogu määruse eelnõu „Jõgeva valla eelarvestrateegia aastateks 2018-

2022“.  

Ettekandja: finantsjuht Kaja Ferschel-Pärn. 

 

Küsimusi esitasid: Terje Rudissaar, Aivar Kokk. 

Sõna võtsid: Aivar Kokk, Terje Rudissaar, Aare Olgo, Raivo Meitus, Peep Põdder. 

 

(poolt 7) 

(poolt 8) 

(poolt 7, vastu 0, erapooletu 1) 



Jõgeva valla eelarvestrateegia 2018-2022 avalikustamise käigus esitas kirjalikud ettepanekud 

Jõgeva Vallavolikogu fraktsioon „Reformierakond“. Vallavalitsus arutas ettepanekuid 

14.11.2018 toimunud vallavalitsuse istungil.  

 

Peep Põdder tegi ettepaneku minna edasi valitsuse toetatud seisukohtadega 

muudatusettepanekute osas. 

 

Hääletati Terje Rudisaare poolt koosolekul esitatud muudatusettepanekuid: 

1) lisada eelarvestrateegiasse info elanike, tööealiste elanike kohta, kirjeldada maksumaksjate 

liikumistrende Jõgeva vallas ning lisada tulumaksumäärade osas järgnevad määrad, mis tõusevad 

2019. ja  2020. aastal ja lõpevad 2020. aastal 

(poolt 2, vastu 5) 

2) lisada eelarvestrateegiasse info kohalike maksude osas 

(poolt 2, vastu 5) 

3) lisada põhikooli spordihoone ehitus investeeringute tabelisse 2019. aastaks 

(poolt 2, vastu 4, erapooletu 1) 

4) lisada põhikooli spordihoone ehitus sõnalisse ossa 

(poolt 2, vastu 4, erapooletu 1) Aivar Kokk hääletas ettepaneku poolt. 

5) lisada eelarvestrateegiasse tabel ja tuua majanduskulude juures välja, millised objektid saavad 

parendusi ja mis aastatel 

(poolt 2, vastu 5) 

6) lisada personali palgatõusu protsendi info juurde põhimõte personalikulude tõusude osas 

(poolt 2, vastu 5) 

7) kirjutada eelarvestrateegias lahti, miks on planeeritud muude tulude nii suur vähenemine ja 

mida ette võetakse, et need tulud tõuseksid. 

(poolt 2, vastu 5). 

 

 

O t s u s t a t i: 

6.1 esitada määruse eelnõu valitsuse poolt arvestatud muudatusettepanekutega volikogule. 

(poolt 6) 

 

Terje Rudissaar ei osalenud hääletusel. 

 

 

7. Mitmesugust, informatsioonid. 

 

Arutati otsuse eelnõu projekti „Jõgeva valla 2019. a eelarve projekti esimese lugemine ja järgnev 

menetlemine“. 

 

Järgmine eelarvekomisjoni koosolek toimub 21. novembril kell 15.00. 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Peep Põdder 

komisjoni esimees 

 

 



 


